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LE RITUEL BEAUTÉ
ÉCO-ÉTHIQUE

THE ECO-ETHICAL
BEAUTY RITUAL



As a high-end French skincare brand that’s both eco-ethical and 
organic, PAOMA offers treatment protocols combining an expert 
touch with a range of innovative natural products proven to work.

After many years of research and development, backed by researchers, 
scientists, and biotechnology experts, founders Anne-Sophie and 
Jérôme Palatin made sure nothing was left up to chance. Since its 
beginnings, PAOMA has worked in partnership with laboratories 
specialized in innovative, natural, and organic formulation, operated 
by enthusiastic teams driven by a commitment to excellence and 
respect for the environment. 

PAOMA makes the most of nature, thanks to a selection of French 
natural ingredients with proven efficacy - some have even been 
known for their beneficial properties since ancient times. The unique 
products deliver an unprecedented sensory experience.

Marque de soin haut de gamme, éco-éthique, bio et française, PAOMA 
propose des protocoles de soin alliant l’expertise manuelle à une 
gamme de produits naturels, novateurs et à l’efficacité prouvée.

Après plusieurs années de recherche et de développement, entourés 
de chercheurs, scientifiques et experts en biotechnologie, les 
fondateurs Anne-Sophie et Jérôme Palatin ont pris le soin de ne 
rien laisser au hasard. PAOMA collabore depuis ses débuts avec 
des laboratoires de recherche passionnés, experts en formulation 
innovante, naturelle et biologique, animés par l’excellence et le 
respect de l’environnement. 

PAOMA valorise la nature grâce à une sélection d’ingrédients naturels 
à l’efficacité prouvée, d’origine française et dont la reconnaissance 
des bienfaits est parfois ancestrale, pour créer des produits uniques 
et offrir une expérience sensorielle inédite.



RITUELS VISAGE

FACE RITUALS



Les soins visage PAOMA sont des rituels holistiques prestigieux. À travers des 
formules exclusives et des techniques de modelage innovantes inspirées de 
rituels de beauté ancestraux, mêlant nettoyage profond, drainage lymphatique, 
massages aux Roll-On et Gua Sha, yoga du visage et gestes d’acupressure, la peau 
est profondément hydratée, repulpée et lissée. 

RITUEL RÉVÉLATEUR DE BEAUTÉRITUEL RÉVÉLATEUR DE BEAUTÉ  •  60 MIN  •  195 €

L’alliance de l’expertise manuelle et de l’efficacité des produits de la gamme PAOMA 
procure un moment de bien-être absolu et transforme visiblement la peau. L’ovale 
du visage est redessiné, les pommettes sont réhaussées et le grain de peau affiné. La 
peau est douce, veloutée, sublimée.

RITUEL ANTI-ÂGE HYALURESSENCERITUEL ANTI-ÂGE HYALURESSENCE  •  75 MIN  •  245 €

Véritable alternative à la médecine esthétique, le Rituel Anti-Âge HYALURESSENCE 
cible les signes visibles de l’âge en travaillant sur l’ensemble du visage, le cou et le 
décolleté. Profondément stimulée et relaxée, la peau retrouve son élasticité, les rides 
sont estompées et les contours sont redessinés. 

RITUEL EVEIL DES SENSRITUEL EVEIL DES SENS  •  30 MIN  •  115 €

Le Rituel Éveil des Sens est un soin holistique prestigieux personnalisable. Ce soin se 
déroule en 2 étapes : 15 min dédiées à la préparation de la peau, allant du démaquillage 
à la pose de masque suivi de 15 min de Modelage de la zone souhaitée : Yeux, Lèvres, 
Front, Ovale du Visage ou Décolleté.

RITUELS CIBLÉS COMPLÉMENTAIRES VISAGERITUELS CIBLÉS COMPLÉMENTAIRES VISAGE
Cinq modules ciblés ont été imaginés pour personnaliser davantage les soins visage 
PAOMA. En fonction des souhaits évoqués et des besoins identifiés, l’un ou plusieurs 
de ces modules complémentaires pourront venir sublimer le Rituel Eveil des Sens ou 
encore le Rituel Révélateur de Beauté.   

YEUXYEUX  •  15 MIN  •  50 €
Draine, lisse & défatigue 

FRONTFRONT  •  15 MIN  •  50 €
Lift, repulpe & déstresse

LÈVRESLÈVRES  •  15 MIN  •  50 €
Repulpe, remodèle & lisse

Paoma facials are prestigious holistic rituals. Through unprecedented formulas 
and innovative sculpting techniques inspired by ancestral beauty rituals, 
combining deep cleansing, lymphatic drainage, massages with the Roller and Gua 
Sha, face yoga, and acupressure techniques, skin is deeply hydrated, plumped up, 
and smoothed. 

BEAUTY REVEAL RITUALBEAUTY REVEAL RITUAL  •  60 MIN  •  € 195

The combination of an expert touch with effective products from the PAOMA 
collection creates a moment of absolute wellness and visibly transforms skin. The 
jawline is redefined, the cheekbones are lifted, and skin texture is refined. Skin is soft, 
velvety, and more beautiful. 

HYALURESSENCE ANTI-AGING RITUALHYALURESSENCE ANTI-AGING RITUAL  •  75 MIN  •  € 245

As a true alternative to cosmetic medicine, the HYALURESSENCE Anti-Aging Ritual 
targets the visible signs of aging with action on the whole face, neck, and décolletage. 
Skin is stimulated and relaxed deep down to restore elasticity, fade wrinkles, and 
redefine contours. 

RITUAL AWAKENING OF THE SENSESRITUAL AWAKENING OF THE SENSES  •  30 MIN  •  € 115

The Sensory Awakening Ritual is a prestigious holistic facial that can be customized. 
There are two stages in the facial: 15 minutes devoted to skin preparation, from 
make-up removal to mask application, followed by 15 minutes of sculpting on the 
desired area: eyes, lips, forehead, jawline, or décolletage.

COMPLEMENTARY TARGETED FACIAL RITUALSCOMPLEMENTARY TARGETED FACIAL RITUALS
Five targeted modules have been designed to make Paoma’s facials even more 
personal. Depending on needs and the desired outcome, one or more of these 
complementary modules can be used to enhance the Sensory Awakening Ritual or 
the Beauty Reveal Ritual.   

EYESEYES  •  15 MIN  •  € 50
Drains, smooths & energizes

FOREHEADFOREHEAD  •  15 MIN  •  € 50
Lifts, plumps & eases stress

LIPSLIPS  •  15 MIN  •  € 50
Plumps, sculpts & smooths

OVALE DU VISAGE OVALE DU VISAGE 
15 MIN  •  50 €
Sculpte, raffermie & lift

DÉCOLLETÉDÉCOLLETÉ  •  15 MIN  •  50 €
Restructure, Lisse & raffermie

JAWLINEJAWLINE  •  15 MIN  •  € 50
Sculpts, f irms & lifts

DECOLLETAGE DECOLLETAGE 
15 MIN  •  € 50
Restructures, smooths & f irms

PA O M A  FA C E  R I T U A L SR I T U E L S  V I S A G E  PA O M A



RITUEL VISAGE
& CORPS

FACE & BODY
RITUAL



RITUEL SIGNATURE PAOMA

Expérience gracieuse, sensorielle et harmonieuse, le Rituel Signature 
PAOMA invite à la détente du corps et de l’esprit tout en procurant 
des résultats immédiats grâce à l’association du Rituel Révélateur de 
Beauté et du Rituel Global Corps.

La peau du visage retrouve son élasticité, les rides sont estompées 
et les contours sont redessinés, tandis que les tensions musculaires 
se relâchent, les énergies circulent, les toxines s’éliminent et la 
silhouette se redessine.

RITUEL HARMONIE VISAGE & CORPSRITUEL HARMONIE VISAGE & CORPS 

120 MIN  •  350 €

PAOMA RITUEL SIGNATURE

Paoma’s Signature Ritual is gracious, sensorial, and harmonious, 
inviting the body and mind torelax while delivering immediate results. 
It’s a combination of the Beauty Reveal Ritual and the Total Body 
Ritual.

The skin of the face is deeply stimulated and relaxed to restore 
elasticity, fade wrinkles, and redefine contours, while muscular 
tensions are released, energies circulate, toxins are eliminated, and 
the figure is redefined.

FACE AND BODY HARMONY RITUALFACE AND BODY HARMONY RITUAL 

120 MIN  •  € 350

PA O M A  FA C E  &  B O D Y  R I T U A LR I T U E L  V I S A G E  &  C O R P S  PA O M A



RITUELS CORPS

BODY RITUALS



Expérience créative, innovante et sur-mesure, les Rituels Corps PAOMA invitent 
au voyage et suscitent le lâcher-prise absolu. Tout au long de chaque soin, la 
thérapeute adapte ses mouvements — manuels ou à l’aide d’un Gua Sha en Quartz 
Rose —, et adresse tous les signaux émis consciemment comme inconsciemment. 
Les résultats sont immédiats : les tensions musculaires se relâchent, les énergies 
circulent, les toxines s’éliminent et la silhouette se redessine.

RITUEL INITIAL CORPSRITUEL INITIAL CORPS  •  30 MIN  •  100 €

RITUEL GLOBAL CORPSRITUEL GLOBAL CORPS  •  60 MIN  •  185 €

RITUEL ABSOLU CORPSRITUEL ABSOLU CORPS  •  90 MIN  •  265 €

RITUELS CIBLÉS COMPLÉMENTAIRES CORPSRITUELS CIBLÉS COMPLÉMENTAIRES CORPS

Trois modules spécifiques de 15 minutes ont été imaginés pour parfaire cette 
expérience exclusive. En fonction des souhaits évoqués et des besoins identifiés, l’un 
ou plusieurs de ces modules complémentaires pourront venir sublimer les Rituels 
Corps PAOMA.

CRÂNECRÂNE  •  15 MIN  •  50 €
Soulage, apaise & déstresse

VENTREVENTRE  •  15 MIN  •  50 €
Dénoue, draine & calme

PIEDSPIEDS  •  15 MIN  •  50 €
Détend, vivif ie & délasse

GOMMAGE DOUCEURGOMMAGE DOUCEUR

Un gommage pré-soin permettant d’exfolier la peau en douceur et de la préparer à 
recevoir les soins suivants.

GOMMAGE DOUCEURGOMMAGE DOUCEUR   •  30 MIN  •  90 €
Détoxif ie, lisse & délasse

La plupart des soins PAOMA peuvent être pratiqués en duo.

Paoma Body Rituals are a creative, novel, customized experience inviting you 
to escape and truly let go. Throughout each treatment, the therapist adapts 
her movements — manual or with help from the Rose Quartz Gua Sha — and 
addresses all signals emitted both consciously and unconsciously. The results 
are immediate: muscle tensions are released, energies circulate, toxins are 
eliminated, and the figure is redefined.

INITIAL BODY RITUALINITIAL BODY RITUAL  •  30 MIN  •  € 100

TOTAL BODY RITUALTOTAL BODY RITUAL  •  60 MIN  •  € 185

ABSOLUTE BODY RITUALABSOLUTE BODY RITUAL  •  90 MIN  •  € 265

COMPLEMENTARY TARGETED BODY RITUALSCOMPLEMENTARY TARGETED BODY RITUALS

3 specific 15 minutes modules have been designed to perfect this exclusive experience. 
According to your wishes and needs, one or more of these complementary modules 
may be added to enhance the Paoma Body Rituals.

HEADHEAD  •  15 MIN  •  € 50
Relieves, soothes & releases stress

TUMMYTUMMY  •  15 MIN  •  € 50
Eases tension, drains & calms

FEETFEET  •  15 MIN  •   € 50
Relaxes, invigorates & soothes

GENTLE EXFOLIATORGENTLE EXFOLIATOR

A pre-treatment scrub gently exfoliates skin and makes it more receptive to the 
products that follow.

GENTLE EXFOLIATION RITUALGENTLE EXFOLIATION RITUAL  •  30 MIN  •  € 90
Detoxif ies, smooths & relaxes

Most of the PAOMA treatments can be done in duo.

PA O M A  B O D Y  R I T U A L SR I T U E L S  C O R P S  PA O M A



LE RITUEL BEAUTÉ
HOLISTIQUE JAPONAIS

THE JAPANESE HOLISTIC 
BEAUTY RITUAL



Japan is renowned for the refinement and excellence of its skincare 
products. Intimately linked to ancestral Japanese rituals and the 
well-being of KI, the vital energy that flows through the body, Decorté 
offers the skin the quintessence of Japanese skincare rituals.

Our treatments are a unique combination of our patents stemming 
from regenerative medicine and neuroscience. These treatments 
magnify the sensoriality of the products and exalt the senses by 
focusing on the pleasurable sensations provided by fragrances and 
textures.

Rejuvenating holistic treatments embody the very essence of 
Decorté. A unique experience that marries traditional Japanese 
massage techniques with Western expertise. All our treatments are 
entirely manual, and every step is massaged for the ultimate feeling 
of well-being.

Decorté creates products that harmonise and regenerate not only the 
skin but also the body and the mind. Research, rare ingredients, sensorial 
textures, and the soothing fragrance of each formula are pushed to the 
limit to visibly revive fatigued, stressed, or time-worn skin.

Le Japon se distingue par le raffinement et l’excellence de ses soins. 
Intimement liés aux rituels ancestraux japonais et au bien-être du 
KI, l’énergie vitale qui parcourt le corps, Decorté offre à la peau la 
quintessence des rituels de soins japonais.

Nos soins sont l’alliance unique de nos brevets issus de la médecine 
régénérative et de la neuroscience. Ces soins magnifient la 
sensorialité des produits et exaltent les sens en mettant l’accent sur 
les sensations agréables procurées par la fragrance et les textures.

Les soins holistiques rajeunissants sont l'essence même de 
Decorté. Une expérience unique qui allie des techniques de massage 
traditionnelles japonaises et l’expertise occidentale. Tous nos soins 
sont entièrement manuels et chaque étape est massée pour une 
sensation de bien-être ultime.

Decorté créé des produits harmonisant et régénérant aussi bien la 
peau, le corps que l'esprit. La recherche, la rareté des ingrédients, 
la sensorialité des textures, et la fragrance apaisante de chaque 
formule, sont poussées à leur paroxysme pour raviver visiblement les 
peaux fatiguées, stressées ou fragilisées par le temps.



RITUELS VISAGE

FACE RITUALS



RITUEL VISAGE ÉCLAT DU TEINTRITUEL VISAGE ÉCLAT DU TEINT  •  60 MIN  •  220 €

Ce soin du visage, réalisé avec le savoir-faire japonais est signé Decorté. Il enveloppe 
la peau, révélant instantanément l’éclat et la souplesse du visage, du décolleté et des 
mains. La peau est intensément hydratée, lumineuse, rajeunie et éclatante de vitalité. 

Hydratant, Purifiant ou Anti-âge, notre thérapeute vous recommandera le masque 
adapté à votre peau.

RITUEL RAJEUNISSANT ET REVITALISANTRITUEL RAJEUNISSANT ET REVITALISANT  •  90 MIN  •  320 €

Ce soin anti-âge ultime, à l’expertise japonaise procure vitalité, éclat et fermeté à 
la peau. Deux masques aux bienfaits complémentaires s’allient, créant un résultat 
unique : un masque soin ultra-hydratant suivi d’un masque soin chauffant anti-
âge global pour un effet liftant, le tout accompagné de manœuvres ancestrales 
japonaises pour détendre le corps et l'esprit. 

COMPLEXION RADIANCE RITUALCOMPLEXION RADIANCE RITUAL  •  60 MIN  •  € 220

This facial treatment crafted with Japanese expertise, is signed by Decorté. It 
envelops the skin and instantly brings out the radiance and suppleness of the face, 
décolleté and hands. The skin is profoundly hydrated, luminous, rejuvenated, and 
radiant with vitality. 

Moisturising, purifying or anti-ageing, our therapist will recommend the most 
effective mask for your skin. 

REJUVENATING AND REVITALISING RITUALREJUVENATING AND REVITALISING RITUAL  •  90 MIN  •  € 320

This expert anti-ageing treatment, based on Japanese expertise, provides vitality, 
radiance, and firmness to the skin. Two masks with complementary benefits combine 
to deliver a unique outcome: an ultra-moisturising treatment mask followed by an 
overall anti-ageing warming treatment mask for a lifting effect, all accompanied by 
ancestral Japanese technics to relax the body and the mind. 

D E C O R T É  FA C E  R I T U A L SR I T U E L S  V I S A G E  D E C O R T É



RITUELS CORPS
DU COLLECTIONNEUR

COLLECTIONNEUR
BODY RITUALS



C O L L E C T I O N N E U R  B O D Y  R I T U A L SR I T U E L S  C O R P S  D U  C O L L E C T I O N N E U R

SOIN FUTURE MAMAN (DÈS 3 MOIS DE GROSSESSE)SOIN FUTURE MAMAN (DÈS 3 MOIS DE GROSSESSE) 
30 MIN  •  120 €   /   60 MIN  •  205 €   /   90 MIN  •  285 €

Le massage pour femme enceinte est spécialement conçu pour s’adapter aux 
différents stades de la grossesse dès la fin du premier trimestre et jusqu’au terme.
Ce soin offre une expérience de détente et de réconfort intense pour retrouver 
énergie et vitalité, tout en douceur et lâcher prise.
C’est un véritable moment de bien-être pour la maman et le bébé, qui bénéficient du 
lien privilégié créé par le toucher délicat et apaisant du massage prénatal.

SOIN SUR-MESURE SOIN SUR-MESURE 
30 MIN  •  120 €   /   60 MIN  •  205 €   /   90 MIN  •  285 €

Choisissez le type de soin qui vous convient en le personnalisant du début à la fin 
selon vos besoins.
Le massage sur-mesure favorise la détente musculaire, améliore la qualité du 
sommeil, et favorise l’harmonie entre le corps et l’esprit.

MASSAGE DEEP TISSU MASSAGE DEEP TISSU 
30 MIN  •  120 €   /   60 MIN  •  205 €   /   90 MIN  •  285 €

Un massage profond et dynamique, des manœuvres minutieuses mêlant force et 
douceur et cherchant à dénouer les tensions.

MATERNITY CARE (FROM 3 MONTHS OF PREGNANCY) MATERNITY CARE (FROM 3 MONTHS OF PREGNANCY)  
30 MIN  •  € 120   /   60 MIN  •  € 205   /   90 MIN  •  € 285

The massage for pregnant women is specially designed to suit the different stages 
of pregnancy, from the end of the first trimester to full term.
This treatment offers an experience of intense relaxation and comfort to restore 
energy and vitality, while gently releasing tension.
It is a real sense of well-being for both mother and baby, who benefit from the special 
bond created by the delicate, soothing touch of prenatal massage.

TAILOR-MADE TREATMENT TAILOR-MADE TREATMENT 
30 MIN  •  € 120   /   60 MIN  •  € 205   /   90 MIN  •  € 285

Choose the type of treatment that suits you, customising it from start to finish to 
follow your needs.
Tailor-made massages help your muscles relax, improve the quality of your sleep, and 
promote harmony between body and mind.

DEEP TISSUE MASSAGE DEEP TISSUE MASSAGE 
30 MIN  •  € 120   /   60 MIN  •  € 205   /   90 MIN  •  € 285

A deep, dynamic massage, with meticulous moves combining strength and 
gentleness, designed to relieve tension.





HÔTEL DU COLLECTIONNEUR

51-57 rue de Courcelles – Étage Mezzanine – 75008 Paris

+33 1 58 36 68 09

www.hotelducollectionneur.com
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